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راه حل مشکلات اقتصادی، تکیه بر توان داخلی است

لاریجانی در نشست خبری:
راه حل مشکلات اقتصادی، تکیه بر توان داخلی است

رئیس مجلس شورای اسلامی در نشست خبری با بیان اینکه تاکید رهبر معظم انقلاب بر «اقتصاد مقاومتی» سخنی بسیار
حساب شده و تخصصی است، گفت: راه برونرفت از رکود فعلی اقتصادی، راهاندازی تولید و تکیه بر توان داخلی است .

رئیس مجلس شورای اسلامی در نشست خبری با بیان اینکه تاکید رهبر معظم انقلاب بر «اقتصاد مقاومتی» سخنی بسیار
حساب شده و تخصصی است، گفت: راه برونرفت از رکود فعلی اقتصادی، راهاندازی تولید و تکیه بر توان داخلی است .

به گزارش کیهان، علی لاریجانی رئیس مجلس عصر روز شنبه در نشست خبری با خبرنگاران داخلی و خارجی که در سالن
شهید مدرس مجلس مشروطه برگزار شد، از حضور مردم در راهپیمایی 22 بهمن قدردانی کرد.

رئیس مجلس در ادامه سخنان خود با اشاره به برگزاری اجلاس بینالمجالس کشورهای اسلامی در تهران یادآور شد: ایران
موسس این اتحادیه بوده و این اتحادیه در بین مجالس کشورها بعد از بینالمجالس جهانی بیشترین نقشآفرینی را دارد.

رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به بررسی بودجه سال 93 در مجلس و موضوع هدفمندی یارانه ها، اظهار داشت: من
فکر میکنم چارهای جز اجرای گام دوم هدفمندی یارانهها نیست اما اینکه چه میزان این گام را برداریم، اجرای هدفمندی
یارانهها باید با تأمل بیشتری صورت گیرد و امیدواریم در کمیسیون تلفیق به تمام این ظرایف توجه شود تا گام دوم سبب

نارضایتی در کشور نشود.
لاریجانی در پاسخ به سوالی در ارتباط با تغییر لحن مقامات آمریکایی به دنبال برخی مواضع اتخاذ شده از سوی برخی از
مسئولان کشورمان و اظهارنظر مقامات آمریکایی در مورد مسائل دفاعی و موشکی کشورمان و آزادی سران فتنه و اینکه این
تغییر لحن از چه چیزی نشأت میگیرد، گفت: آمریکاییها حق دخالت در امور داخلی کشور ما را ندارند و در مسائل موشکی

قبلا پیش از این نیز مطالبی را گفته بودند که پاسخهای لازم به آنها داده شده بود.
وی افزود: وقتی آنها میگویند که همیشه گزینههای ما روی میز است باید توجه داشته باشند که بازتاب آن این است که

ایران همیشه باید مراقب باشد که به کشورش لطمهای وارد نشود.
رئیس مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: مقامات آمریکایی حرف بیحساب زیاد میزنند و دلیلی ندارد که ما وقت خود را

صرف حرفهای بیحساب آنها کنیم. مهم این است که همبستگی داخلی کشور برای دفاع از منافع ملی حفظ بشود.
وی افزود: بعضی از موارد هم باید با صراحت به آنها پاسخ داده شود به خصوص مواردی که در شئونات داخلی کشور
دخالت میکند بنابراین به مسائلی که از سوی آمریکاییها نیز مطرح میشود بستگی دارد اما در حالت کلی این تهدیدات را

خیلی جدی نمیدانم. از قبل هم با شدت خیلی بیشتری این حرفها وجود داشت اما خاصیتی در آنها مترتب نبود.
رئیس مجلس در ادامه در پاسخ به سوالی درخصوص حضور یک نماینده در تیم مذاکرهکننده هستهای گفت: پرونده
هستهای در اختیار مجلس نیست بنابراین کار از سوی شورای عالی امنیت ملی دنبال میشود، قطعا مجلس موضوع را رصد

کرده و پیگیری میکند و در جای لازم از حقوق ملت دفاع خواهد کرد.
نماینده مردم قم در مجلس در همین زمینه خاطرنشان کرد: ما با موضوع ارتباط داریم و این ارتباط در سطوح مختلف وجود
دارد؛ آقای بروجردی هم که رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس هستند در جلسات مربوطه این موضوع (هستهای) شرکت

میکنند.
من هم از برخی جزئیات مذکرات هستهای اطلاعی ندارم

در ادامه خبرنگار کیهان از لاریجانی پرسید: «برخی نمایندگان میگویند از جزئیات توافقنامه ژنو بیاطلاع هستند و از طرفی
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برخی از اعضای تیم مذاکرهکننده هستهای گفتهاند که ما به صورت دقیق مذاکرات را برای رئیس قوه مقننه تشریح کردیم،
حال شما پاسخ دهید که برای اقناع نمایندگان و افکار عمومی چه روندی را در پیش خواهید گرفت» که رئیس مجلس پاسخ
داد آنچه که از آن به عنوان جزئیات یاد میکنند همین مباحثی است که در رسانهها مطرح شده، چیزی غیر از این من ندیده

و نشنیدهام.
وی ادامه داد: تفاوت ها فقط در این است که چگونه مذاکرات انجام شده که به این نتیجه رسیدند؛ این مبحث هم نیازمند
بحثهای طولانی است که من هم از برخی از جزئیات آن اطلاعی ندارم و لزومی هم ندارد مطلع باشم، در واقع، مهم

نتیجهگیری است.
نماینده مردم قم در مجلس رعایت چارچوبها در مذاکرات را دارای اهمیت دانست و گفت: من چیز جدیدی نمیبینم که

مبهم باشد.
لاریجانی در پاسخ به سوالی در خصوص انتظاراتش از مذاکرات پیش رو در وین گفت: دلیلی برای داشتن نگاه منفی به
مذاکرات پیش رو نداریم، مذاکرات آغاز شده، مراحل مقدماتی را طی کرده و وارد مرحله جدیدی شده است و اگر از طریق
تعاملات سیاسی ادامه یابد زمینه پیشرفت فراهم میشود اما اگر غربیها با نگاه تاجرمآبانه و چانهزنی بلاوجه به موضوعات

توجه کنند بعید میدانم مذاکرات پیشرفت داشته باشد.
لاریجانی خاطرنشان کرد: دیپلماتهای ما باید متن را مبنا قرار دهند نه تقاضاها یا اهداف دیگری که دیگران مطرح میکنند.
لاریجانی در پاسخ به سوالی مبنی بر "گفته میشود نفوذ تفکر انحرافی باعث شده پیشرفت کشور از ناحیه اقتصادی را در
پیروی محض از غرب بدانند. در حالی که مقام معظم رهبری بر ساخت درونی نظام و تکیه بر ظرفیتهای داخلی تأکید
دارند. نظر شما در این خصوص چیست و علت اصلی عدم تحقق حماسه اقتصادی چیست؟” اظهار داشت: اینکه رهبر معظم
انقلاب بارها در مورد اقتصاد مقاومتی تکرار کردند که تولید در داخل صورت گیرد، حرف حساب شده و تخصصی است، یعنی

در شرایط فعلی ظرفیتهایی که در داخل کشور بسترهایش فراهم شود و به کارآفرینی توجه کافی شود.
رئیس مجلس افزود: راه برونرفت از رکود فعلی اقتصادی، راهاندازی تولید و تکیه بر توان داخلی است .

وی در پاسخ به سئوال دیگری مبنی بر اینکه به نظر میرسد آمریکاییها دوست دارند مذاکرات به بنبست برسد، گفت: اگر
مذاکرات به بن بست برسد چیزی به اوباما نمیرسد در صورتی که آنها می خواهند از این مذاکرات دستاوری داشته باشند

اما اگر فشار بیاورند این رابطه گسسته می شود و دستاوردی نصیبشان نمی شود.
لاریجانی همچنین در خصوص تشکیل گروه دوستی پارلمانی ایران و آمریکا اظهار داشت: هنوز بحثی در این باره مطرح

نیست و این جزء پیش بینی های رسانه ای است و برای برقراری رابطه با آمریکا راه طولانی در پیش داریم .
رئیس مجلس در پاسخ به سئوال خبرنگار دیگری درباره بیانیه وزارت خارجه آمریکا و درخواست برای رفع حصر سران فتنه

اظهارداشت: این سخنان حرفهای گزافی است زیرا آنها در شئون داخلی ایران دخالت میکنند.
وی به مباحث مطرح در بیانیه وزارت خارجه آمریکا را مربوط به امور داخلی جمهوری اسلامی ایران دانست و افزود: این

مباحث ساز و کار خاص خود را دارد .
تشکیل فراکسیون حامی دولت مفید نیست

خبرنگاری از رئیس مجلس پرسید «گویا آرایش سیاسی خانه ملت در حال تغییر است ، در چنین شرایطی نظر شما درباره
تشکیل فراکسیون حامی دولت در مجلس چیست و این اقدام را مثبت میدانید یا منفی؟» که رئیس مجلس پاسخ داد:
اصولاً اینگونه جمعیتهای سیاسی که ساخته و پرداخته قدرتها باشد را خیلی مفید نمیدانم، حال این جریان چه در بیرون

و چه در داخل مجلس باشد.
لاریجانی در خصوص توزیع سبد کالا از سوی دولت اظهار داشت: سبد کالا احتیاج به قانون گذاری ندارد بلکه نیازمند نظارت

است این طرح اشکالاتی داشت که موجب شد صف های طولانی تشکیل شود.
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